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T: Comparative adjectives – stopien wyższy przymiotników.

Przepisz temat i notatkę do zeszytu.

Stopień wyższy przymiotników tworzy się poprzez dodanie końcówki -r (gry przymiotnik kończy 
się na samogłoskę e) lub -er.

safe (bezpieczny) – safer (bardziej bezpieczny)
fast (szybki) – faster (szybszy)

Gdy przymiotnik kończy się na -y, należy dodać końcówkę -ier.
easy (łatwy) – easier (łatwiejszy)
pretty (ładny) - prettier (ładniejszy)

Jednosylabowe przymiotniki zakończone na spółgłoskę podwajają tę spółgłoskę.
big (duży) - bigger (większy)
hot (gorący) - hotter (bardziej gorący)

Gdy przymiotniki są złożone z trzech i więcej sylab stosowane jest stopniowanie opisowe za 
pomocą słowa more (więcej, bardziej):
beautiful (piękny) – more beautiful (piękniejszy),
expensive (drogi) – more expensive (droższy).

Wyjątki
Niektóre przymiotniki przyjmują odmienną formę podczas stopniowania. Należy je zapamiętać:
good (dobry) - better (lepszy)
bad (zły) - worse (gorszy)
far (daleki) – further / farther (dalszy)

Poćwicz stopniowanie przymiotników:

https://learningapps.org/10338830

https://learningapps.org/67668764

https://learningapps.org/9153256
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